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Underskrifter

Justerande ...........................................       …………………………………
Tony Rahm (M)

Protokollsutdrag

Sammanträdestid 2020-09-17 kl. 08:30-10:45

Plats Amiralsgatan 20

Beslutande ledamöter Eva Christina Bertz (L) (Ordförande)
Sven-Erik Rasmusson (S) (Vice ordförande)
Tony Rahm (M) (Andre vice ordförande)
Asterios Bratanis (S)
Carlos Gonzalez Ramos (V)
Elisabet Landrup (M)
Anders Olin (SD)
Ola Johansson (SD)
Dündar Güngör (S)  ersätter Annika Stark (S)

Ej tjänstgörande ersättare Madeleine Lindholm (S)
Anders Törnblad (MP)
Ulrika Williamsson (V)
Danica Srnic (M)
Patrick Angelin (SD)

Övriga närvarande Johan Hermansson (Fritidsdirektör)
Dzemal Imsirovic (Sekreterare)
Lillemor Johansson (Kommunal)

Utses att justera Tony Rahm (M)

Justeringen 2020-09-24

Protokollet omfattar §135
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§ 135 Remiss angående Förslag till mötes- och resepolicy med 
tillhörande riktlinjer, förslag till klimatväxlingsmodell och 
förslag avseende förmånscykel, Stadskontoret

FRI-2020-1889

Sammanfattning     
Kommunstyrelsen har lämnat remiss angående Förslag till mötes- och resepolicy med 
tillhörande riktlinjer, förslag till klimatväxlingsmodell och förslag avseende förmånscykel. 
Fritidsförvaltningen ställer sig generellt positiva till förslagen i remissen.

Beslut
Fritidsnämnden godkänner yttrandet.

Reservationer och särskilda yttranden
 
Tony Rahm (M) inkommer med ett särskilt yttrande.

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen

Beslutsunderlag
 G-Tjänsteskrivelse fritidsnämnden 200917
 Yttrande fritidsnämnden 200917
 Tjänsteskrivelse Förslag till mötes- och resepolicy med tillhörande riktlinjer, förslag 

till klimatväxlingsmodell och förslag avseende förmånscykel
 Förslag till mötes- och resepolicy med tillhörande riktlinjer, förslag till 

klimatväxlingsmodell och förslag avseende förmånscykel
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Fritidsnämnden 2020-09-17
Ärende: 7
Ang: Remiss angående förslag till mötes- och resepolicy med tillhörande riktlinjer, förslag 
till klimatväxlingsmodel och förslag avseende förmånscykel  

Att våra anställda ges möjlighet till mer rörelse ser vi som positivt är inte negativa till idén om 
förmånscykel. Här vill vi dock lyfta det cykelkaos som råder vid flera cykelparkeringar, detta 
måste lösas!

Inom fritidsnämndens ansvarsområde ingår vanligtvis att anordna stora evenemang, både 
nationella och internationella. Vi verkar också i en miljö där det hela tider sker förändringar i 
föreningslivet och att då vara fanatisk motståndare till att låta vår personal flyga är bisarrt. Vår 
behov att träffa, samtala och byta idéer med varandra kommer inte att minska, snarare tvärtom. 
Därför är vi väldigt skeptiska till de delar i denna policy som handlar om att begränsa personalens 
förmåga att träffa andra kollegor både i andra kommuner, andra regioner och andra länder. 

Vice, ordf. Tony Rahm (M) Elisabet Landrup (M) 

Med instämmande av

Danica Srnic (M)

 

Särskilt yttrande 
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